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Zápis z jednání Komise Rady hl. m. Prahy pro školství ze dne 24. 4. 2024, od 15,30 hodin
v místnosti č. 625, Škodův palác, Jungmannova 35/29, Praha 1 (dále jen „Komise")

Předseda komise: Mgr, Pavel Pospíšek (osobně)
Přítomní č lenové: Mgr. Hana Šišková (on-line), Mgr. Jana Štrosová (osobně), PhDr. Veronika
Nurnbergerová, Ph.D., C.A.S. (osobně), Ing. Bc. Simona Nesvadbová, Ph.D. (osobně), Mgr. Zuzana
Ujhelyiová (on-line), Mgr. Mariana Čapková (on-line)
Omluvení členové: Mgr. Miroslav Šoukal, Mgr. Jitka Kolářová, Mgr. Jiří Bochez, PaedDr. Jiři Pilař
Tajemník komise: Mgr. Jiřina Hubnerová (osobně)
Hosté: Ing. Pavlína Gucká (osobně)

Program jednáni

1. Úvod, přivítání všech členů Komise
2. Schválení hosta, schválení programu, volba ověřovatele zápisu
3. Informace o zpracování Programu celoměstské podpory vzdělávání na území hl. m. Prahy pro

rok 2025, navržené změny, vyjádření členů Komise k navrhovanému dotačnímu programu
4. Hlasováni o finální podobě Programu celoměstské podpory vzdělávání na území hl. m. Prahy

pro rok 2025, která bude Komisi doporučena Radě hl. m. Prahy ke schválení
5. Různé
6. Ukončeni jednání, případně stanovení termínu dalšího jednání Komise

Ad 1. Jednání zahájil předseda Komise v 15, 35 hod. Nejprve seznámil přítomné s tématem jednání a
průběhem Komise.

Ad 2. Následovalo první hlasování o možnosti účasti přítomného hosta, Ing. Pavlíny Gucké, specialistky
odboru školství, mládeže a sportu (dále jen „SML") najednání Komise.

Usnesení 2/1:Komise souhlasís účastí Ing. PavlínyGucké z odboru SML MHMP na jednáníKomise.

Hlasování: 7 pro f 0 proti / 0 zdržel se
Usnesení 2/2:Komisesouhlasís návrhemprogramujednání, kterýbylpředstavenpředsedou Komise.

Hlasování: 7 pro / 0 proti / 0 zdržel se
Dále pokračovalo jednání určením a schvalováním ověřovatele zápisu.

Usnesení 2/3:Komise souhlasí s tím, aby ověřovatelkou zápisu byla zvolena Mgr. Jana Štrosová.

Hlasování: 7 pro / 0 proti / 0 zdržet se
Ad 3. Ing. Pavlína Gucká z odboru SML podala informaci o průběhu a zpracování Programu celoměstské
podpory vzdělávání na území hl. m. Prahy pro rok 2025 (dále jen „Program"), popsala přítomným,
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Zápis z jednání Komise Rady hl. m. Prahy pro školství ze dne 24. 4. 2024, od 15,30 hodin 
v místnosti č. 625, Škodův palác, Jungmannova 35/29, Praha 1 (dále jen „Komise")

Předseda komise: Mgr, Pavel Pospíšek (osobně)
Přítomní č lenové: Mgr. Hana Šišková (on-line), Mgr. Jana Štrosová (osobně), PhDr. Veronika 

Nurnbergerová, Ph.D., C.A.S. (osobně), Ing. Bc. Simona Nesvadbová, Ph.D. (osobně), Mgr. Zuzana 
Ujhelyiová (on-line), Mgr. Mariana Čapková (on-line)
Omluvení členové: Mgr. Miroslav Šoukal, Mgr. Jitka Kolářová, Mgr. Jiří Bochez, PaedDr. Jiři Pilař 

Tajemník komise: Mgr. Jiřina Hubnerová (osobně)
Hosté: Ing. Pavlína Gucká (osobně)

Program jednáni

1. Úvod, přivítání všech členů Komise
2. Schválení hosta, schválení programu, volba ověřovatele zápisu
3. Informace o zpracování Programu celoměstské podpory vzdělávání na území hl. m. Prahy pro 

rok 2025, navržené změny, vyjádření členů Komise k navrhovanému dotačnímu programu
4. Hlasováni o finální podobě Programu celoměstské podpory vzdělávání na území hl. m. Prahy 

pro rok 2025, která bude Komisi doporučena Radě hl. m. Prahy ke schválení
5. Různé
6. Ukončeni jednání, případně stanovení termínu dalšího jednání Komise

Ad 1. Jednání zahájil předseda Komise v 15, 35 hod. Nejprve seznámil přítomné s tématem jednání a 
průběhem Komise.

Ad 2. Následovalo první hlasování o možnosti účasti přítomného hosta, Ing. Pavlíny Gucké, specialistky 
odboru školství, mládeže a sportu (dále jen „SML") najednání Komise.

Usnesení 2/1: Komise souhlasí s účastí Ing. Pavlíny Gucké z odboru SML MHMP na jednání Komise. 

Hlasování: 7 pro f 0 proti / 0 zdržel se

Usnesení 2/2: Komise souhlasí s návrhem programu jednání, který byl představen předsedou Komise. 

Hlasování: 7 pro / 0 proti / 0 zdržel se

Dále pokračovalo jednání určením a schvalováním ověřovatele zápisu.

Usnesení 2/3: Komise souhlasí s tím, aby ověřovatelkou zápisu byla zvolena Mgr. Jana Štrosová. 

Hlasování: 7 pro / 0 proti / 0 zdržet se

Ad 3. Ing. Pavlína Gucká z odboru SML podala informaci o průběhu a zpracování Programu celoměstské 
podpory vzdělávání na území hl. m. Prahy pro rok 2025 (dále jen „Program"), popsala přítomným,



k jakým změnám došlo oproti loňskému vyhlášení (snížení počtu opatření, rozdělení opatření č. 3 do 
opatření č. 1 a i, 2, a pod.)- S těmito změnami přímo souvisí také změna formuláře žádosti, která je 
připravována s externím správcem Informačního systému finanční podpory hf. m, Prahy, Formulář 
bude obsahovat nově předdefinované položky, což následně eliminuje dříve se vyskytující neuznatelné 
výdaje v žádostech u jednotlivých opatření, K novému znění vyhlášení bude uspořádán seminář pro 
žadatele, O termínu konání a o možnostech účasti budou členové Komise včas informováni.

Předpokládaná výše prostředků, alokovaná pro tuto grantovou podporu, bude do vyhlášení programu 
doplněna dodatečně, v souladu s návrhem rozpočtu na rok 2025.

Předseda Komise konstatoval, že nebyly přijaty žádné podněty ani připomínky k navrhovanému znění 
výzvy Programu,

Opatření č. 1: Opatření na podporu rozvoje vzdělaností managementu a pedagogických pracovníků 
škol a školských zařízení na území HMP

V rámci tohoto opatření, konkrétně u bodu č. 1, došlo ke změně formulace, kdy byla z bodu č. 1 vyjmuta 
část textu „mimo výuku cizího jazyka". Výsledné znění tohoto bodu je tedy:

„1, zajištění vzdělávacích potřeb managementu i pedagogických pracovníků škol a školských zařízení, 
pracovníků školních poradenských pracovišť a pracovníků speciálních škol a školských zařízení."

V rámci ostatních bodů a ostatních opatření nebyly vzneseny žádné připomínky či jiné návrhy.

Adjk Předseda Komise vyzval členy Komise k hlasování o finální podobě materiálu Programu 
celoměstské podpory vzdělávání na území hl. m. Prahy pro rok 2025.

Usneseni 4/1: Komise doporučuje Radě HMP schválení Programu celoměstské podpory vzdělávání 
na území hl. m. Prahy pro rok 2025 po zapracování navrhovaných změn, ve znění, které je předloženo 
odborem SML

Hlasování: 7 pro / 0 proti j 0 zdržel se

Ad 5. V rámci tohoto bodu byl ze strany členů Komise jednohlasně vznesen požadavek na navýšení 
finančních prostředků do Programu celoměstské podpory vzdělávání na území hl. m. Prahy pro rok 
2025, ale i pro další budoucí ročníky, neboť současná výše finančních prostředků je vzhledem k aktuální 
komplikované době, související s duševním zdravím dětí a mládeže, podporou žáků s OMJ, aj., 
neadekvátní.

Ad 6. Termín příštího jednání nebyl pevně stanoven, počítá se však s podzimním setkáním. Komise 
bude včas informována.

Jednání Komise bylo ukončeno v 16,30 hod. 

V Praze dne 24. 4. 2024

předseda komise ‘'ověřovatel zápisu

Mgr. Pavel Pospíšek Mgr. Jana Štrosová


